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9. POSIEDZENIE RADY PREZESÓW SEP

10 grudnia 2020 r. odbyła się w trybie zdalnym 9. Rada Prezesów SEP w kadencji 2018-2022.
Obradom przewodniczył prezes SEP kol. Piotr Szymczak i dziekan Rady Prezesów kol.
Kazimierz Jagieła.

Na początku serdecznie powitano uczestników i sprawdzono listę obecności, w posiedzeniu
uczestniczyło 34 prezesów oddziałów. Jednogłośnie przyjęto porządek obrad, a następnie
przyjęto protokół nr 8/2018-2022 z posiedzenia Rady Prezesów SEP w dniu 05.10.2020 r.

Sekretarz ZG SEP kol. Aleksandra Konklewska przedstawiła informacje na temat działalności
Zarządu Głównego SEP. Następnie wiceprezes i skarbnik SEP kol. Krzysztof Nowicki przedstawił
opinię Rady Prezesów nt. projektu budżetu centralnego SEP na 2021 r. Po dyskusji i
wyjaśnieniach opinia Rady Prezesów nt. projektu budżetu centralnego SEP na 2021 została
przyjęta jednogłośnie.

Dziekan Rady Prezesów kol. Kazimierz Jagieła przedstawił i omówił raport z działalności
oddziałów SEP w drugim roku kadencji 2018-2022. Przewodniczący Zespołu ds. finansowych
Rady Prezesów SEP kol. Jan Kapinos przedstawił stanowisko w sprawie proponowanej korekty
budżetu centralnego SEP za 2020 r. które zostało przyjęte jednogłośnie.

W kolejnym punkcie przewodnicząca Zespołu ds. Walki z Nieuczciwą Konkurencją kol. Aleksandra
Konklewska przedstawiła informacje na temat planowanych i podjętych działań w celu ochrony
znaków towarowych SEP, i walki z nieuczciwa konkurencją.

Prezes Oddziału Białostockiego kol. Paweł Mytnik omówił przebieg V Sympozjum Historia
Elektryki, które odbyło się w dniach 9–10.11.2020 r. na platformie Zoom, a kol. Jerzy Barglik
prezes Oddział Zagłębia Węglowego przedstawił informację na temat VI Sympozjum Historia
Elektryki, które planowane jest w Katowicach. Prezes SEP kol. Piotr Szymczak i sekretarz
generalny kol. Jacek Nowicki omówili i zaprosili na spotkania świąteczno-noworocznego w dniu
11.12.2020 r. o godz.16.00 w formie zdalnej.

Na zakończenie posiedzenia główna księgowa SEP Marianna Laszuk przedstawiła informację na
temat Pracowniczych Planów Kapitałowych.

Na tym obrady zostały zakończone.
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